
Referat af generalforsamling tirsdag d. 21. 2022 i grundejerforeningen Mosede Høj 

Mosede Klint. 

 
 

Formanden, Mette Theisen, var ikke tilstede, så Pete Westergaard fra bestyrelsen bød 

velkommen. Foruden bestyrelsen var 10 husstande repræsenteret. 

 

1. Valg af dirigent. 

    Pete Westergaard blev valgt. Han konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt  

    indkaldt. 

 

2. Formanden aflægger beretning 

    Pete Westergaard læser beretningen højt, og den vedlægges som bilag. 

 

3. Kassereren aflægger regnskabet. 

    Kasserer Lisbeth Bredahl fremlagde regnskabet. Se bilag vedlagt dagsorden. 

    Regnskabet blev godkendt. 

 

4. Status vedr. renovering af veje/asfaltering. 

    Pete: Asfalttypen på Mosede Kærvej er korrekt; holder længere, laver ingen sprækker. 

Vi har fået tilbud på sidste del af projektet, ca. 400.000 kr. I 2023 træffes en beslutning 

om ovenstående beløb. Vi regner med at have ca. 600.00 kr. på kontoen i 2024 før brug 

på vejprojektet. 

    Dette blev godkendt. 

 

5. Budget for 2022. 

    Indtægter på ca. 115.000 kr og udgifter på ca. 109.000 kr. altså et overskud på ca. 

6.000 kr. 

    Bestyrelsen foreslår et forhøjet honorar til formand og kasserer: Formanden til 10.000 

kr. og kassereren til 8.000 kr. foruden fritagelse for kontingent. 

    Dette blev godkendt. 

 



6. Indkomne forslag. 

    Anette fortæller om Grundejerforeningen Greve Strand, som bl.a. arbejder for 

udvikling af strandområdet, og opfordrer os i vor grundejerforening at melde os ind. 

    Enstemmigt vedtaget. 

 

7. Valg. 

    a) Valg af formand for bestyrelsen. Ingen ønsker valg, og derfor indkaldes til  

         ekstraordinær generalforsamling. 

    b) Valg af revisorsuppleant til bestyrelsen. Michael Rosendahl Larsen blev valgt. 

    c) John Gummer modtager genvalg i bestyrelsen. 

 

 

8. Orientering om udbygning af fjernvarme i Greve kommune. 

    Pete fortæller: Mest ideelt, at vi kobles til et fjernvarmeværk. I hele Greve kommune: 

1. etape 2023-2026. 2. etape 2024-2028. 3. etape 2026-2030 og 4. etape 2031-2037. 

 

9. Eventuelt. 

    Mona Thomsen: 1) Rundkørslen Elmevej-Karlslunde Parkvej etableres og en cykelsti 

ved Langagergård.  2) Grundejerforeningens hjemmeside er slet ikke opdateret. 

    Lars, Mosede Engvej 8: 1)  Ønsker nye advarselsskilte på vejen ( Børn !!! ). Svar: Dem 

skal vi selv betale og få sat op.  

    2) Hvorfor kan vi ikke få fibernet?  

    Mogens Hansen: Hvordan går det med strandgrunden?  

    Ingrid: Alt er undersøgt, og nu er det op til kommunen. Der arbejdes hårdt i øjeblikket. 

Mere kan jeg ikke sige på nuværende tidspunkt. 

 

 

    På bestyrelsens vegne 

    Ingrid Hansen 

 

 

 


